
Ĉijare la Asembleo de nia Esperantista Asocio
estis duobla. Laǔstatute, en ĉi tiu kvara jaro post la
elektado de la estraro de la Asocio, oni devis fari,
krom la Ordinara, Ĝenerala Asembleo, ankaǔ
alian Eksterordinaran por (re)elektadon de la aso-
cia gvidantaro. Komence oni planis ambaǔ asem-
bleojn por la sama tago, la 1an de marto, sed poste
en tiu tago okazis nur la Ordinara Asembleo kaj
oni decidis fari la Eksterordinaran en la 17a de la
sama monato.
En la asembleo de la 1a de
marto, post la tralegado kaj
aprobado de la akto de la
pasintjara Asembleo, oni
informis pri la agado de la
Asocio dum la jara periodo
pasinta de tiam. Temante
pri la neokazado de kurso
de Esperanto dum tiu peri-
odo, oni informis pri la far-
itaj klopodoj por organizi
iun kaj la cirkonstancoj de
la fiasko de tiu penlabor-
ado. Pri tiu temo estas spe-
cifa informado en la antaǔa
numero de ĉi tiu AEA-In-
formilo. Oni pristudis sek-
ve proponojn por alfronti
tiun problemon en la sek-
vaj lernokursoj.
Inter la planoj por la agado
en la sekva jara periodo,
krom la organizadon, se tio
eblos, de E-kurso, oni pri-
konsideris aliajn iniciatojn
kiel la eblan organizon de
ekspozicio, en Oviedo kaj
Gijón, de paneloj pri Es-
peranto provizotaj de His-
pana Esperanto-Federacio.
Alia tasko farota estas la eldonado de nova nume-
ro de la revuo Heleco, presorgano de nia Astura
Esperanta Asocio. Fakte, la ellaborado de tiu re-
vua numero, kies frontpaĝa bildo aperas sur tiu ĉi
paĝo, estis jam sufiĉe progresinta en tiu dato. Oni

planas ke ĝi aperu en la unua semajno de monato
julio. Tial ke la nuna jaro 2010 estas Jakoba Jaro,
la ĉeftemo de tiu numero de la revuo estos la Ja-
koba Vojo de pilgrimado al Kompostelo, raport-
ante pri la origino, historio kaj nuntempaj aspektoj
de tiu pilgrimado.
Pri la jara kotizo al la Asocio oni decidis ke la
kvanto de tiu kotizo daǔre estu 17 eǔroj ĉiujare.
La Prezidanto Carlos E. Carleos informis pri eblaj

ŝanĝoj en la situacio de la
konstruaĵo de la Katedro
Jovellanos de Universitata
Disvastigado, en kiu estas
enkadrigita nia Esperant-
ista Asocio kaj kie ni dis-
ponas je granda, bela kaj
komforta ejo por nia es-
perantista laboro. La eblaj
ŝanĝoj, kiuj povas efiki
kontraǔ ni, konsistas en tio
ke la urbestraro de Gijón
interŝanĝus kun la Univer-
sitato de Oviedo tiun kons-
truaĵon de la strato Tomás
y Valiente, kie troviĝas
nun ĝia sidejo, per alia no-
va konstruaĵo kiun oni
devas fari en la Universita-
ta Areo (Campus) de Vies-
ques. La malfavora por ni
efiko de tiu novaĵo estas
tiu ke ni restas subriske ke
en la nova domo de la Ka-
tedro, kvankam oni asignu
al ni iun ejon, ĝi ne tiel es-
tu bona kiel la nuna. Kro-
me, la fakto mem ke la no-
va loko de la Katedro, kaj
nia ejo ene de ĝi, troviĝos

for de la urbo kaj ne en la urba centro mem, kiel
okazas nun, damaĝos, pro la distanco, la okazadon
de eblaj E-kursoj, kiujn oni povus fari tiam. Rilate
al tio, estis interkonsento. inter la ĉeestantaj mem-
broj de la Asocio, ke ĉiukaze konvenas al ni
konservi nian rilaton kun la Universitata Katedro,

Frontpaĝa bildo de la sekva numero de nia re-
vuo, kiu troviĝas en procezo de ellaborado.


